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Møde dato 

18. juni 2020 

Mødested 

Alminde-Viuf Fællesskole 

Møde tidspunkt 

Kl. 16:30 - 17:30  

Møde nr. 

9 

Mødeleder  

Søren Storm 

Afbud til 

srsto@kolding.dk 

Deltagere 

Trine Strandmark, Majken Åberg, Carina Ingwersen, Lenette Nielsen, Thomas Jensen, Tanja Grau 

Larsen, Lars Holger Hansen, Mette Schulz, Klaus Behrendt, Mogens Breinholdt-Storm, Emilie Funder, 

Freja Andersen og Søren Storm 

Afbud: Mogens, Mette, Klaus, Thomas 

Bemærkninger 

 

 

 

 

Dagsorden 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

2. Nyt fra 20 min 

a. Skolebestyrelsesformanden  

 Vi har afholdt møde den 21.4 efter 1. opstart efter lockdown. Se referat på 

hjemmesiden. 

 Der er et landsmøde den 20.11-21.11 for skole og forældre. 

 Ungdomsskolen har kontaktet os vedr. et dialogmøde om unges behov. 

 

 

b. Elevrådet  

Ingen møder afholdt siden lockdown. 

 

c. Skolelederen 

Vi er i fuld gang med at finjustere planlægning af kommende skoleår. 

Ligeledes har vi brugt meget tid på at navigere efter løbende justerede retningslinjer fra 

sundhedsmyndighederne og undervisningsministeriet. 
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Side 2 

 

3. Status for Corona-undervisning 20 min v/Søren Storm 

Til orientering 

Der vil blive lavet en spørgeundersøgelse fra kommunen, som kommer ud til forældre/elever 

snarest muligt. 

Ligeledes fik skolebestyrelsen en gennemgang af personalets evaluering af undervisningen siden 

lockdown. Her ses i stikord udvalgte evalueringspunkter: 

 

Generelt om fjernundervisningen: 

 Personalet tillærte sig hurtigt nye færdigheder ifm tekniske tilgange til undervisningen. 

 Fjernundervisningen var udfordrende for indskolingsbørnene, bedre for mellemtrinnet og 

fungerede ok for udskolingseleverne. 

 Den personlige og fysiske kontakt til eleverne var savnet. Det var en udfordring ift enkelte 

elever. 

 Der blev arbejdet meget med motivation af eleverne med forskellige tilgange til læring på 

distance. Her blev platformen Teams hurtig en godt sted at undervise eleverne. 

 Vi vægtede mere kommunikation mellem skole og hjem. Det var godt givet ud. 

 

Nuværende struktur (fysisk på skolen): 

 Der er mere ro på skolen. Der er ingen ringeklokke på skolen. Eleverne ankommer selv. 

 Normeringen er meget tilfredsstillende og kortere skoledage gør en stor forskel. Eleverne 

tager meget faglig og social læring ind under den nuværende struktur med mere 

bevægelse og undervisning udenfor. 

 Eleverne trives under strukturen og er mere raske. 

 Der har været færre konflikter mellem eleverne. 

 De små elever er mere selvstændige, når de selv skal gå ind på skolen med deres ting. 

 Kommunikationen til hjemmet fungerer godt med opkald/mails frem for at blive stoppet på 

gangen om morgenen til en uforberedt samtale. 

 

Elevernes tilbagemelding: 

 Det har været ret positivt. 

 Arbejdsmængden var rigtig stor ved fjernundervisningen i de større klasser. 

 Synes at lærerne håndterede fjernundervisningen rigtig godt. 

 Vi laver mere bevægelse og ude-undervisning nu. 

 Vi savner enkelte fag her under nødundervisningen. 

 Dejligt at komme tilbage på skolen igen. 

 

4. Valg til skolebestyrelse v/alle 10 min 

Til orientering 

Vi har haft valg og skal have fundet en dato til førstkommende møde i august. 

Ud af skolebestyrelsen træder Lenette Nielsen, Lars Holger Hansen og Carina Ingwersen. 

Ind træder pr 1.8.20 Karina Green Damsgaard, Lars Kiilrich og Karina D´Souza. Velkommen til 

dem. 
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Side 3 

5. Tak for denne gang til de afgående medlemmer 10 min 

Tak til alle for et godt år og særligt tak til de afgående medlemmer. Tak for indsatsen og god 

sommerferie. 

 

 

 

 


